

Title (en)
Support.

Title (de)
Standvorrichtung.

Title (fr)
Dispositif de support.

Publication
EP 0661501 A2 19950705 (DE)

Application
EP 94119227 A 19941206

Priority
DE 4344905 A 19931229

Abstract (en)

The invention relates to a support or upright holder (10), in particular for radiators, preferably for flat radiators (50), which has a standing base (12), a vertical standing leg (16) and at least one bracket-like device in order thereby to support a radiator, a holding device being arranged on the standing leg (16), according to the invention, at the lower portion of the standing leg (16) in order to hold the radiator such that it can be fixed in a predetermined position. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Standvorrichtung bzw. Standkonsole (10), insbesondere für Heizkörper, vorzugsweise für Plattenheizkörper (50), die einen Standfuß (12), ein vertikales Standbein (16) und mindestens eine laschenartige Einrichtung, um damit einen Heizkörper abzustützen, aufweist, wobei an dem Standbein (16) erfundungsgemäß an dem unteren Abschnitt des Standbeines (16) eine Halteeinrichtung angeordnet ist, um den Heizkörper in einer vorbestimmbaren Stellung fixierbar zu halten. <IMAGE>

IPC 1-7
F24D 19/02

IPC 8 full level
F24D 19/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
F24D 19/02 (2013.01); **F24D 19/0213** (2013.01); **F24D 19/023** (2013.01); **F24D 19/0246** (2013.01); **F24D 19/0256** (2013.01);
F24D 19/0203 (2013.01); **F24D 2220/2054** (2013.01)

Cited by
EP0723118A1; DE19701103C2; DE29604090U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0661501 A2 19950705; EP 0661501 A3 19960110; EP 0661501 B1 19970326; AT E150863 T1 19970415; DE 4344905 A1 19950706;
DE 4344905 C2 19970731; DE 59402223 D1 19970430

DOCDB simple family (application)

EP 94119227 A 19941206; AT 94119227 T 19941206; DE 4344905 A 19931229; DE 59402223 T 19941206